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Zápisnica z rokovania 
Mestského zastupiteľstva v Spišskom Podhradí 

dňa  17.02.2022 
 
Program: 

P.č. Obsah Predkladá 
1. Otvorenie predsedajúci 

2. Voľba návrhovej  komisie  primátor  

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice primátor 

4. Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 

dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných 

akcií, opráv a zhodnotenia majetku mesta Spišské Podhradie 

primátor  

5. Kontrola plnenia uznesení zástupca primátora 

6. Podnety občanov  

7. Zriadenie elokovaného pracoviska ZUŠ v Materskej škole, 

Štefánikova 40, Spišské Podhradie 

primátor, predseda 
komisie, riaditeľ ZUŠ 

8. Prehodnotenie metodiky prenájmov priestorov rozpočtových 

a príspevkových organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

uznesenie MZ-05-15-B-20 z 18.06.2015 – podanie informácie 

primátor, 
predsedovia komisií 
  

9. Majetok: 
1. Michal Jurečko  - Galova 29, Spišské Podhradie - žiadosť 

o odkúpenie časti pozemku  

2. Vladimír Neviďanský, Štúrova 6/15, Spišské Podhradie -  

žiadosť o prenájom časti parcely 

3. Vzájomné vysporiadanie pozemkov mesto Spišské 

Podhradie verzus   FECUPRAL, s.r.o., Ľ. Štúra 17, Veľký 

Šariš - II. etapa 

primátor, 
predsedovia komisií 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

10. Správy z komisií  MZ  predsedovia  komisií 

11. Rôzne  

12. Záver  predsedajúci 

 
 
Prítomní: 

Peter Hanigovský P Mgr. Milan Blahovský P 
Jozef Komara P Ing. Ján Lisoň P 
Mgr. Jozef Bača P Mgr. Vladimír Šolc P 
Štefan Faltin P Mária Kaľavská P 
Jozef Jenča P Vladimír Tomko N 
Mgr. Peter Vandraško P   
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Hostia podľa prezenčnej listiny 
 P = prítomný   N = neprítomný    
 
Pracovné komisie: 

Predsedajúci MVDr. Michal Kapusta 
Návrhová komisia Mgr. Vladimír Šolc 

Jozef Jenča 
Štefan Faltin 

Overovatelia zápisnice Mgr. Milan Blahovský 
Mgr. Jozef Bača 

Zapisovateľ Dana Blahovská 
 
 
Rokovanie otvoril o 17:00 hod. primátor mesta.  V čase otvorenia rokovania bolo prítomných  10 
poslancov a MZ bolo uznášania schopné. 
 
Bod č.: 1 
Otvorenie  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Privítal prítomných a otvoril rokovanie MZ. Návrh programu ste dostali poštou aj mailom.  
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-B-1 
MZ schvaľuje návrh programu rokovania. 
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Má niekto návrh na doplnenie programu rokovania? 
Ing. Matúš Kacvinský 
Do bodu Rôzne chcem niečo povedať. 
MVDr. Michal Kapusta 
V bode Rôzne sa neprijímajú uznesenia, ak by bolo potrebné niečo prijať. 
Navrhujem doplniť program rokovania ako bod 11. Vysvetlenie hlavného kontrolóra. Pôvodne 
v programe schválený bod 11. a 12. prečíslovať na 12. a 13. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-B-2 
MZ schvaľuje doplnenie  programu  rokovania o bod 11. „Vysvetlenie hlavného kontrolóra.“ 
Zodpovedný: Predsedajúci Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
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Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Mgr. Jozef Bača 
V bode rôznom chcem dať návrh na školskú komisiu aby prehodnotila VZN č. 2/2019. 
MVDr. Michal Kapusta 
Môže to byť v bode Správy z komisií MZ. 
Ospravedlňujem  pána  poslanca Tomka, je v karanténe  a Ing. Čarnú, je PN. 
Vítam riaditeľku MŠ na ulici Štefánikova č. 40 a riaditeľa ZUŠ. 
 
Bod č.: 2 
Voľba návrhovej komisie  
 
Jozef Komara 
Do návrhovej komisie navrhujem Mgr. Vladimíra Šolca,  Jozefa Jenču a  Štefana Faltina.  
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-B-3 
MZ schvaľuje návrhovú komisiu v zložení: Mgr. Vladimír Šolc, Jozef Jenča, Štefan Faltin. 
Zodpovedný: Primátor Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško  
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 3 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 
Jozef Komara 
Za overovateľov navrhujem Mgr. Milana Blahovského a Mgr. Jozefa Baču.  
MVDr. Michal Kapusta 
Za overovateľov určujem Mgr. Milana Blahovského a Mgr. Jozefa Baču. 
Za zapisovateľku určujem p. Danu Blahovskú 
 

- 17.05 hod. prišiel poslanec Mgr. Peter Vandraško 
 
Bod č.: 4 
Informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej dokumentácie 
o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Chcem vám dať na vedomie informáciu o možnosti podať  žiadosť o nenávratný finančný 
príspevok na modernizáciu, rekonštrukciu a budovanie športovej infraštruktúry 2022/1. 
Z príspevku je možné uhradiť až 100% oprávnených nákladov predloženého projektu. Komisia pre 
infraštruktúru SOŠV však môže rozhodnúť aj o iba čiastočnej podpore predloženého projektu. 
Minimálna výška podpory zo štátneho rozpočtu jednotlivému priamemu realizátorovi je stanovená 
na 10 000,- €. Spôsob financovania projektu – realizátor projektu prispeje prostredníctvom 
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poskytnutia finančnej podpory zo štátnych zdrojov na modernizáciu, rekonštrukciu a budovanie 
športovej infraštruktúry a to pod podmienkou dodržania stanoveného modelu financovania 
jednotlivých častí projektu, ktorý je definovaný: samospráva, športový zväz alebo športový klub 
poskytne pozemok – v prípade budovania novej športovej infraštruktúry, ministerstvo školstva 
prostredníctvom realizátora projektu poskytne finančné prostriedky na modernizáciu, 
rekonštrukciu alebo budovanie športovej infraštruktúry, samospráva, športový zväz alebo športový 
klub finančne zabezpečí prevádzkové náklady. 
Dátum vyhlásenia výzvy na predkladanie žiadostí  bol 31.1.2022. Dátum ukončenia predkladania 
žiadostí je 28.02.2022. Dátum ukončenia vyhodnotenia predložených žiadosti je 15.03.2022. 
Termín ukončenia realizácie projektu je 31.10.2022.  
Išli by sme do výstavby prístreška pri Multifunkčnom ihrisku pod Spišským hradom v meste 
Spišské Podhradie – ľadová plocha, detské dopravné ihrisko, kultúrne podujatia. Zatiaľ nemáme 
rozpočet, máme ale nejaké „nástrely“. Je to informácia k podaniu projektu, počítam, že to bude do 
15 000,- €.  
Chcem poďakovať dobrovoľníkom čo chodili vylievať ľad a venovali sa tomu.   
Peter Hanigovský 
Nedá sa do toho zahrnúť aj mraziace zariadenie na ľadovú plochu? 
MVDr. Michal Kapusta 
Robili sme si minulý rok analýzu koľko  by stálo chladenie na 3 mesiace – bolo to na nejakých 50 
tis. €. Keby sme mali teraz, keď ceny šli hore,  dať nejakých 60, 70 , 80 tis. na chladenie, tak 
radšej nech ide autobus a naloží deti aj športovcov do Levoče nech idú na ľad. Je to veľa. Ale to 
je môj názor. 
Jozef Komara 
To je len dofinancovanie projektu z roku 2019. O nejakých väčších sumách sa nedá rozprávať. 
MVDr. Michal Kapusta 
Zníženie energetickej náročnosti budovy ZŠ Školská 3 – máme projektovú dokumentáciu, podali 
sme žiadosť o stavebné povolenie a v krátkej dobe vyhlásime verejné obstarávanie na stavbu. Na 
vodozádržné opatrenia pôjdeme samostatnou výzvou cez Slovenskú agentúru životného 
prostredia. Diskutujeme veľmi s audítormi lebo nerád by som menil okná v ZŚ, je to cez 100 
okien. 
Mgr. Jozef Bača 
180. 
MVDr. Michal Kapusta 
Nechcem aby sa menili. Toto máme ten jeden problém. 
IBV Štefánikova  ulica pod kameňolomom – 08.03.2022 je prerokovanie k územnému konaniu. 
Musíme doložiť ešte posudky k územiu, okresný úrad chce aby sme doložili posudky či je podložie 
geologicky vhodné.  
Kultúrny dom Mariánske námestie -  som veľmi rád, že vlastník objektu Rímsko-katolícka 
cirkev, farnosť Spišské Podhradie, podpísal nájomnú zmluvu na kinosálu  s p. Jankovčinom, malo 
by tam byť profi fitnes centrum.  
Euroregión Karpaty – je tu možnosť členstva v tomto združení Karpát Poľska, Ukrajiny, 
Slovenska, Rumunska a Maďarska – bola by spoločná značka a spoločná politika z turizmu 
a cestovného ruchu. Sídlo by bolo v Poľsku v Rzesowe a pobočka bude aj v Prešove. Ročné 
členské je 500,- €.  
Dobudovanie základnej technickej infraštrukútry v meste Spišské Podhradie – NFP 
312060Y090, celková výška 214 036,31 €, už sme po kontrole verejného obstarávania. Cieľom 
projektu je rekonštrukcia mestských komunikácií na Robotníckej ulici a Štefánikovej ulici – časť 
Rybníček. Dodávateľ stavebných prác – Eurovia SK, a.s. závod Prešov, cena za dielo 157 498,70 
€ bez DPH, cena celkom: 188 998,44 €. Stavebný dozor – JUKING, s.r.o. Košice. Cena za služby 
výkonu stavebného dozora  je 4 800,- €. Máme správy z kontrol, ideme koncom marca do tejto 
stavby. 
Vodná nádrž Kobuľany – urobili sme 15 vrtov do hĺbky 15 m, dnes som mal rokovanie 
s projektantom a geológom o 2 týždne budú správy a analýzy.  
V polovičke hrádze sme narazili na studne, na zdroj vody, nebola to baldovská voda, voda teraz 
vyteká a zaplavuje šašinu. Rašelina, ktorá tam je, nemá vlhkosť z potoka ale zospodu. Čo by 
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nebolo zlé, žeby sme mali ďalší zdroj vody. Ukončili sme PD pre Základnú školu Školská 3, 
čoskoro  začneme projektovať Základnú školu Palešovo nám.  9 na SIEA. 
DSS sv. Štefana - mali sme rokovanie s p. Hanigovským, začínajú sa rokovania na získanie 
financií na túto stavbu. Zatiaľ všetko beží ako predpokladali. Na budúci týždeň začnú oplocovať 
areál. 
Mgr. Jozef Bača 
Keď nevymeníme okná v škole na Školskej 3  či nám to uškodí  alebo nie, ak sa jedná o zníženie 
energetickej náročnosti budovy.  
MVDr. Michal Kapusta 
Rozprávali sme o rozvodoch – dali sme to vonku, audítorom som povedal, nech necháme okná 
a dáme technológiu takú  aby sme to dostali na A0. Ak by sme menili okná tak by boli potrebné 
práce aj zvonka aj zvnútra a to by  boli práce naviac. Je potrebné obkopať školu, odvodniť, 
vymeniť kotolňu a urobiť vodozádržné opatrenia. Na ČOV sme stiahli balastné vody o 100 000m3. 
Čiže aj v tejto  škole vodozádržné opatrenia budú, vodu zo strechu nebudeme púšťať do čističky.  
Projektanti vymyslia to, že okná môžu zostať. Lebo ak tie okná dáme vonku, potom treba povedať 
čo s nimi. 
Mgr. Jozef Bača 
Nepoškodí nám to úsporu energie? 
MVDr. Michal Kapusta 
Nepôjdeme do projektu keby sme nemali A0, konzultujeme to s riaditeľom školy. 
Mgr. Milan Blahovský 
Okná sú posledné, čo na tej škole treba vymeniť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Pre mňa sú dôležité kotolňa, vodozádržné opatrenia a odvlhčenie budovy. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-A-1 
MZ berie na vedomie podané informácie o investičných zámeroch, o stave príprav projektovej 
dokumentácie, o stave realizácie a financovaní investičných akcií, opráv a zhodnotenia majetku 
mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný:  Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 5 
Kontrola plnenia uznesení  
 
Jozef Komara 
Prečítal kontrolu plnenia uznesení.  
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-A-2 
MZ berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení. 
Zodpovedný:  Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
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Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 6 
Podnety občanov  
 
Peter Hanigovský 
Ak sa oteplí bolo by dobre  vybrať pred evanjelickým kostolom  ten štvorec, vyčistiť ho a znovu 
uložiť. Keď bude teplo a bude sa to dať urobiť. 
Mgr. Milan Blahovský 
Pán  Jurečko ma oslovil či by nebolo možné pouvažovať cez telekomunikácie v rámci projektu 
s optikou pripojenie školy. 
Mgr. Peter Vandraško 
Mali sme to v komisii. 
Mgr. Milan Blahovský 
Dnes som šiel  po Prešovskej ulici, je tam nejaký výtlk. Pri neopatrnej jazde môže prísť k úrazu. 
MVDr. Michal Kapusta 
Bola tam porucha vody, PVPS a.s. to odstráni. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-A-3 
MZ berie na vedomie podnety občanov. 
Zodpovedný:  Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 7 
Zriadenie elokovaného pracoviska ZUŠ v Materskej škole, Štefánikova 40, 
Spišské Podhradie 

 

 
Mgr. Štefan Genčúr, DiS.art. 
Podal vysvetlenie ohľadom zriadenia elokovaného pracoviska ZUŠ v MŠ Štefánikova 40. Máme 
pozitívne vyjadrenia od rád škôl, hygieny, hasičov, chýba nám inšpektorát práce. Súčasťou 
žiadosti, ktorá má najneskôr odísť 31.3. je stanovisko MZ.  V prípade pozitívneho stanoviska MZ 
by činnosť mohla začať v roku 2023. Skúsime požiadať o výnimku či by to nevyšlo aj od 9/2022. 
Išlo  by o elokované pracovisko pre deti, ktoré navštevujú MŠ na Štefánikovej 40.  
Bc. Simona Vandrašková 
Pán riaditeľ povedal k tomu všetko, v MŠ je teraz celkom dobrá dochádzka, ak to bude po 
vyučovacom procese v MŠ veríme, že deti ostanú aj na vyučovanie v elokovanom pracovisku 
ZUŠ. 
Mgr. Peter Vadraško 
Školská komisia odporúča MZ prijať súhlasné stanovisko zaradenia elokovaného pracoviska ZUŠ 
Štefánikova 40, Spišské Podhradie ako súčasť ZUŠ, Sídlisko Hrad 28, Spišské Podhradie.  
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Mgr. Vladimír Šolc 
Tie isté deti budú doobeda škôlkari a poobede zuškári? 
Mgr. Štefan Genčúr, DiS.art. 
Áno. 
MVDr. Michal Kapusta 
Som rád, p. riaditeľ, že si prišiel s takouto myšlienkou. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-B-4 
MZ schvaľuje zriadenie elokovaného pracoviska Základnej umeleckej školy, Štefánikova 40, 
Spišské Podhradie ako súčasť Základnej umeleckej školy, Sídlisko Hrad 28, Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: Riaditeľ ZUŠ Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 8 
Prehodnotenie metodiky prenájmov priestorov rozpočtových a príspevkových 
organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta uznesenie MZ-05-15-B-20 
z 18.06.2015 – podanie informácie 

 

 
Mgr. Peter Vandraško 
Prečítal stanovisko školskej komisie k prehodnoteniu metodiky prenájmov priestorov rozpočtových 
a príspevkových organizácií v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Spišské Podhradie. 
Prečítal návrh na uznesenie. 
MVDr. Michal Kapusta 
Veľa vecí sa zobralo zo školskej komisie, niektoré veci sa doladili. 
Ing. Ján Lisoň 
Návrh finančnej komisie  sa zhoduje s textom čo nám primátor zaslal ako návrh na uznesenie. 
Na rokovaní školskej komisie  bol schválený aj návrh na zrušenie uznesenia z roku 2004, ale ani 
na školskej komisii ani na finančnej komisii  nebolo toto uznesenie k dispozícii, preto finančná 
komisia nedáva návrh na jeho zrušenie,  kým sa nenájde v archíve o čom sa v ňom hovorí. 
V návrhu uznesenia v bode 6 – je uvedené 2-6,  ale malo by to byť 1.- 5. Myslím si, že ten bod je 
naviac. Môžeme to chápať aj tak, že je tu uvedené, že zodpovedné osoby v PO a RO môžu 
dohodnúť cenu.  
Mgr. Milan Blahovský 
Je tam parcela 704/1 – školský holubník,  táto parcela je zakreslená ako celok, pýtam sa ak to 
prejde do správy je to napísané vrátane správy, to akože školský holubník bude platiť nájomné? 
Túto parcelu ste vyčlenili mimo? 
MVDr. Michal Kapusta 
V návrhu na uznesenie je uvedené: „Pri vzájomných prenájmoch interných a externých priestorov 
medzi príspevkovou a rozpočtovými organizáciami mesta sa z výšky nájomného podľa bodov 1. 
a2. uplatní zľava 100%.“  Školský holubník zostane, a predpokladám, že starať sa o to budeš ty 
a deti v krúžku, poprípade pán školník. 
Mgr. Milan Blahovský 
Kým tu budem sedieť, tak si to obhájim, ale ak tu nebudem sedieť, tak to tak nemusí byť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Podali sme projekt, na základnú školu  má prísť 800 tis. Eur,  tak by som  nechcel deliť parcely. 
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Mgr. Vladimír Šolc 
Taký status ako tu je teraz, bude aj naďalej. 
Ing. Ján Lisoň 
Tie obavy sa dajú skoro ľahko vyriešiť povinnosťou, ktorú bude mať správca voči nájomníkom. 
Ja som i na školskej i na finančnej komisii  hovoril, že to musí byť vyriešené nájomnými zmluvami. 
Všetky práva a povinnosti musia dať do nájomnej zmluvy. 
MVDr. Michal Kapusta 
Keď sa niečo stane v holubníku tak zodpovedný bude šéf krúžku holubárov.  
Mgr. Milan Blahovský 
Jednoduchšie by to bolo, keby parcela, kde je holubník,  bola vyňatá z celku. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ja keď vyjmem parcelu, tak urobíme ohlásenie drobnej stavby a urobíš projekt na holubník? 
Jedna zmluva medzi školou a MsKS to  porieši. 
Mgr. Milan Blahovský  
Môže niekto prísť po nás a bude mať iné plány. 
MVDr. Michal Kapusta 
Do októbra  2022 sa to nezmení. 
Mgr. Vladimír Šolc 
Ja za seba môžem garantovať, že žiadne iné plány tam nie sú. 
Mgr. Milan Blahovský 
Verím tomu, spolupracovali sme,  to je klobúk dole.  
Majetková, kontrolná a škodová komisia navrhuje MZ schváliť zverenie časti parcely KN-C 698, 
KN-C 700, KN-C 701 a KN-C 704/1 do správy Mestského kultúrneho strediska.  
MVDr. Michal Kapusta 
Porovnali sme  veci, ktoré sú iné vo finančnej a školskej komisii. 
Mgr. Vladimír Šolc 
Nebol som na poslednom zasadnutí školskej komisie, ale  prešiel som si to všetko, týka sa to aj 
mňa, s tým čo mesto navrhlo súhlasím v každom jednom bode. 
Mgr. Peter Vandraško 
Uvidíme čo ukáže prax. Problém bol  stále s tým, že keď niekto prišiel v sobotu alebo nedeľu ráno 
alebo poobede si do areálu zašportovať,  nemal kto od neho vybrať vstupné. Bude to dosť 
náročné. Pokiaľ by to malo fungovať tak ako doposiaľ,  tak je to zbytočné robiť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Budeme mať prevádzkový poriadok,  uvidíme čo prinesie budúcnosť. 
Mgr. Jozef Bača 
Žiaci sú oslobodení od poplatkov, chcem doplniť  aby boli oslobodení aj žiaci stredných škôl, nie 
len základných. Nech je to do 18 rokov. 
Mgr. Milan Blahovský 
A ak prídu deti napríklad na prázdniny do Podhradia,  ktoré majú trvalý pobyt inde, nebudú môcť 
mať zdarma ihrisko? 
Mgr. Vladimír Šolc 
Som za to aby boli oslobodení aj žiaci stredných škôl. 
Mgr. Jozef Bača 
Bežecká dráha – ľudia behajú po cestách II. aj III. Triedy, aj hocikde inde,  tam ich nikto nepýta 
poplatok, my tu máme atletickú bežeckú  dráhu a tu za to  pýtame zaplatiť.  Vylúčil by som 
z poplatku  atletickú dráhu. Dal by som o tom hlasovať. 
MVDr. Michal Kapusta 
Poprosím písomný  návrh. 
Jozef Komara 
Myslím si, že toto  riešenie bude pre všetkých Podhradčanov a pre mládež uspokojivé a čas 
ukáže čo bude, už to mohlo byť 3 roky. Pán riaditeľ to robil s tými zľavami   dobre, ale tá hotovosť 
a časové úseky doobeda boli také ako boli. 
Peter Hanigovský 
Dúfam, že nebude to tak ako doteraz, že jedni mali zaplatené a nemali kľúče a jedni čo nemali 
zaplatené mali kľúče. 



9 
 

MVDr. Michal Kapusta 
Nechcem o tom počuť, že niekto preskočil plot, rozbil kladku, že bolo zatvorené  alebo neviem čo. 
V nájomných zmluvách  treba vyšpecifikovať veci. Nemôže byť uznesenie na štyri strany, musí 
mať nejaké  mantinely. 
Ing. Ján Lisoň 
Môj názor je ten, aby sme sa mali najväčším zvýhodnením venovať našim občanom, mňa 
nezaujímajú iní zo Slovenska,  ale finančná komisia  sa s tým stotožnila.  Ak pôjdeme na ďalšie 
zľavy a rozširovanie okruhu osôb, ktoré môžu mať zľavu, je vhodné zvážiť   či  má význam 
vyberať poplatky a manipulovať s hotovosťou.  
MVDr. Michal Kapusta 
Je potrebný nejaký mechanizmus na to, že ak treba urobiť poriadok, tak sa dá urobiť. Všetkým 
nám to je jasné. Ak to budeme viac otvárať, nebude to dobre. Nechajme priestor týmto 
uzneseniam a uvidíme aká bude prax. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-B-5 
MZ schvaľuje zverenie  parcely C-KN 689, C-KN 700 a časť parcely C-KN 704/1 vrátane stavieb, 
budov a zariadení umiestnených na týchto pozemkoch nachádzajúcich sa v k.ú. Spišské 
Podhradie, vo vlastníctve mesta Spišské Podhradie, do správy Mestskému kultúrnemu stredisku, 
Starý jarok 44, Spišské Podhradie. Schválením tohto uznesenia sa rušia všetky doterajšie 
uznesenia MZ o pridelení citovaného majetku do správy RO a PO v zriaďovateľskej pôsobnosti 
mesta Spišské Podhradie. 
Zodpovedný: primátor Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-E-1 
MZ ruší uznesenie č. MZ-05-15-B-20 zo dňa 18.06.2015. 
Zodpovedný: Zástupca primátora Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-B-6 
MZ schvaľuje poplatok za účasť na činnosti MsKS, Starý jarok 44, Spišské Podhradie, oddelenia 
voľnočasových aktivít takto: 
a) 1,- €/1 polrok/1 osoba, pre deti vo veku do 15 rokov s trvalým pobytom v meste Spišské  
Podhradie  
b) 1,50 € /1 mesiac/1 osoba  vo veku nad 15 rokov s trvalým pobytom v meste Spišské Podhradie 
c) 2,- € /1 mesiac/1 osoba  pre ostatných 
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Zodpovedný: Riaditeľka MsKS Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača  
Mgr. Milan Blahovský        
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Mgr. Jozef Bača 
Prečítal návrh na uznesenie: MZ schvaľuje v bode 2 vylúčiť bod a) – poplatok za tartanovú dráhu. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-B- 
MZ schvaľuje v bode 2 vylúčiť bod a) – poplatok za tartanovú dráhu. 
Zodpovedný:  Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Vladimír Šolc 0 
Jozef Komara + Jozef Jenča 0 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská 0 Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský 0       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 

- návrh neprešiel 
 
Mgr. Jozef Bača 
Prečítal návrh na uznesenie: MZ schvaľuje v bode 4 – pre fyzické osoby vo veku do 18 rokov sa 
poskytne zľava vo výške 100 % z nájomného a poplatkov podľa bodov 1. a 2. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-B- 
MZ schvaľuje v bode 4 - pre fyzické osoby vo veku do 18 rokov sa poskytne zľava vo výške 100 
%  z nájomného a poplatkov podľa bodov 1. a 2. 
Zodpovedný:  Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský 0 Vladimír Šolc + 
Jozef Komara 0 Jozef Jenča 0 
Štefan Faltin 0 Ing. Ján Lisoň - 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško 0 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 

- návrh neprešiel 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-B-7 
MZ schvaľuje výšku nájomného a poplatkov za individuálny vstup osôb do interných a externých 
priestorov príspevkovej a rozpočtových organizácií zriadených mestom Spišské Podhradie takto: 
1.Nájomné za prenájom interných priestorov príspevkovej a rozpočtových  
   organizácií mesta  vo výške minimálne 0,10 €c/1m2 prenajatej plochy  
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   priestoru 
2. Nájomné za prenájom vonkajších priestorov v športovom areáli na ulici  
    Školská č.3 a poplatok za individuálny vstup do tohto areálu v minimálnej  
    výške 
    a)  2,- €/1 hod./1 osoba, za ihriská pri tartanovej dráhe a za tartanovú  
    dráhu 
    b) 4,- €/1 hod./1 osoba za futbalové mini ihrisko 20m x 40m 
3. Pri vzájomných prenájmoch interných a externých priestorov medzi  
    príspevkovou  a rozpočtovými  organizáciami mesta  sa z výšky  
    nájomného podľa  bodov 1. a 2.  uplatní  zľava 100 % 
4. Pre fyzické osoby vo veku do 15 rokov  sa poskytne zľava vo výške 100% 
     z nájomného    a poplatkov podľa bodov 1. a 2.  
5. Pre fyzické osoby s trvalým pobytom v Spišskom Podhradí sa poskytne  
    zľava vo výške 75% z nájomného a poplatkov podľa bodov 1. a 2. 
6. Príspevková a rozpočtové organizácie môžu s budúcim nájomcom  
    dohodnúť aj vyššiu výšku nájomného a poplatkov ako je uvedené  
    v bodoch  1.- 5. 
7. Pri trvaní nájmu na základe nájomnej zmluvy min. na 3 mesiace, v prípade  
    ak nájomca uhradí nájomné vždy na 3 mesiace vopred, uplatní sa zľava vo  
    výške 80 % z uvedených  sadzieb nájomného, pričom prvú platbu je  
    potrebné uskutočniť do 14 dní od podpisu  zmluvy. Ak nájomná zmluva je  
    uzatvorená menej ako 14 dní pred prvým dňom trvania nájmu, platba  
    nájomného musí byť vykonaná najneskôr 1 deň pred začiatkom doby  
    nájmu. 
8. Zľavy nie je možné kumulovať. 
9. Výsledná výška nájomného a poplatkov sa zaokrúhli nahor, na celých 10 eurocentov. 
 
Zodpovedný: Riaditeľka MsKS Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 9 
Majetok: 

1. Michal Jurečko, Galova 29, Spišské Podhradie – žiadosť o odkúpenie časti 
pozemku 

 

 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ schváliť predaj časti 
pozemku v k.ú. Spišské Podhradie, časť parcely KN-C 1778/1 podľa predloženého geometrického 
zamerania.  
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia navrhuje MZ schváliť predaj časti parcely KN-C 1778/1 
pre Michala Jurečka, Galova 29, Spišské Podhradie podľa predloženého geometrického 
zamerania. 
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Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť zámer odpredaja časti pozemku C-KN 1778/1 o výmere 
cca 39 m2 formou osobitného zreteľa za cenu 20,- €/1m2 pre  Michala Jurečka a Dominiku 
Jurečkovú, Galova 29, Spišské Podhradie. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-B-8 
MZ schvaľuje zámer predaja majetku mesta formou prípadu hodného osobitného zreteľa a to časť 
parcely C-KN 1778/1 zastavané plochy a nádvoria o výmere cca 39 m2, zapísanej na LV č. 1 za 
cenu 20,- €/1m2  pre Michala Jurečka a manželku Dominiku Jurečkovú, Galova 29, Spišské 
Podhradie. Kupujúci vypracuje geometrický plán na vlastné náklady za prítomnosti zamestnanca 
mesta. 
Zodpovedný: primátor Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok: 

2. Vladimír Neviďanský, Štúrova 6/15, Spišské Podhradie – žiadosť 
o prenájom časti parcely 

 

 
MVDr. Michal Kapusta 
Dnes bola doručená žiadosť p. Meľucha k tej istej parcele na prenájom. 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ znovu prejednať 
prenájom časti parcely KN-C 1444/1 medzi žiadateľom a súčasným nájomcom. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ vyvolať jednanie so súčasným nájomcom a žiadateľom o prenájom 
a o možnosti rozdelenia parcely pre Petra Kalafuta aj pre Vladimíra Neviďanského. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová komisia navrhuje MZ zamietnuť žiadosť o prenájom časti parcely 
KN-C 1444/1 ostatná plocha vo výmere 112 m2 z dôvodu, že predmetná parcela je na základe 
zmluvy o nájme nehnuteľnosti prenajatá pánovi Petrovi Kalafutovi. 
Mgr. Peter Vandraško 
Dokedy je platná zmluva s p. Kalafutom? 
MVDr. Michal Kapusta 
Asi 10 rokov dozadu je uzatvorená nájomná zmluva. Pán Kalafut má nájomnú zmluvu  na dobu 
neurčitú. Pozemok, ktorý sme odpredali firme Fecupral, o tento sa znížil pozemok na prenájom 
pre p. Kalafuta. 
Mgr. Peter Vandraško 
Je zjavné, že oni sa nevedia dohodnúť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Ja som rozprával aj s pánom Neviďanským, aj s pánom  Meľuchom, aj s pánom Kalafutom.  
Rozprával som s nimi na trikrát. S každým osobitne. To znamená 9 rozhovorov. Pán Kalafut sa 
chce dohodnúť, chce tam voliéru pre sliepky cca  12 m2. Pán Meľuch a p. Neviďanský nesúhlasia 
s tým, aby  tam bola voliéra pre sliepky. Pán Kalafut má platnú nájomnú zmluvu,  oni nemajú 
vzťah k tomuto pozemku. Aj keď dali žiadosť nie sú vo vyššom vzťahu s mestom ako p. Kalafut. 
Je nemám problém sa s nimi stretnúť. Už  tam bola kontrola z hygieny atď. toto už ide do iných 
dimenzií. Máme zrušiť zmluvu s p. Kalafutom bez udania dôvodu a potom schválime nájomnú 
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zmluvu  pre p. Neviďanského či p. Meľucha? Vyhlásime obchodnú verejnú súťaž a prihlási sa 
hocikto? V lete bola dohoda, že p. Kalafut bude nájomcom a že sa dohodnú a zrazu keď prišlo, že 
je menší priestor, sa nevedia dohodnúť. Neviem či nie je dobre vyhlásiť OVS na predaj pozemku. 
Nerád by som išiel do súdneho sporu. Tu sú dve žiadosti na OVS buď na prenájom alebo na 
kúpu. Ide o 112 m2. Bol som na zasadnutiach komisií, rozprával som aj s p. Hanigovským.  
Najlepšie riešenie dala majetková komisia, zamietnuť žiadosť a rozmýšľať čo ďalej s tým. 
Jozef Komara 
Bol som sa pozrieť po komisii na tie priestory, stretol som sa s p. Kalafutom a pýtal som sa ho či 
by neexistovala možnosť vchodu  zozadu. Pánovi Kalafutovi by stačilo meter a pol od garáže, že 
on by si to od p. Hanigovského  odkúpil. Možno by sa dohodli. 
MVDr. Michal Kapusta 
Jednanie – kto s kým? My dnes máme dohodnuté veci s Fecupralom, idú to ohradiť lebo im tu 
kradnú veci, ja nebudem ďalší mesiac čakať. Ak chce p. Kalafut odkúpiť od Fecupralu, tak nech 
rokuje s Fecupralom. Pre mňa táto téma rokovaní skončila. Môj osobný názor je či na budúce MZ 
nevyhlásiť OVS? 
Peter Hanigovský 
Fecupral už nechce aby tam boli vedľajšie  uličky, je to na nich, možno, že budú súhlasiť. 
MVDr. Michal Kapusta 
Pán  Štefan Hanigovský mi povedal, že nikto za ním nebol ohľadom odkúpenia pozemku. Bolo 
dosť času na to aby si riešili veci. Hádam mesto nekúpi pozemok a potom ho dá do prenájmu za 
symbolickú cenu? V utorok idem sa projektantmi a pánom Štefanom Hanigovským na rokovanie 
s riaditeľom KPÚ Prešov ohľadom pripravených zámerov na DSS sv. Štefana. Nový investor pán 
Hanigovský už má naplánované rokovania na ministerstvách ohľadom získania finančných 
prostriedkov na vybudovanie DSS pre 160 klientov. Už sme mali spoločné rokovanie so 
stavebným úradom s témou – zmena stavby pred dokončením – na DSS sv. Štefana. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-F-1 
MZ zamieta žiadosť Vladimíra Neviďanského o prenájom časti parcely KN-C č. 1444/1. 
Zodpovedný:  Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara 0 Jozef Jenča + 
Štefan Faltin 0 Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská 0 Mgr. Peter Vandraško 0 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Ing. Ján Lisoň 
Nemáme vyriešený ďalší krok. Som za to, aby sme ich oslovili oficiálnym listom, že ich vyzývame 
aby sa dohodli na spoločnom užívaní a na budúce MZ budeme rozhodovať o OVS.   
Prečítal návrh na uznesenie: MZ ukladá mestskému úradu písomne vyzvať Petra Kalafuta, 
Vladimíra Neviďanského a Jána Meľucha na vzájomnú dohodu o spoločnom užívaní parcely č. C-
KN 1444/1. Výsledok dohody oznámiť mestu Spišské Podhradie v termíne do 10.03.2022. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-C-1 
MZ ukladá mestskému úradu písomne vyzvať Petra Kalafuta, Vladimíra Neviďanského a Jána 
Meľucha na vzájomnú dohodu o spoločnom užívaní parcely č. C-KN 1444/1. Výsledok dohody 
oznámiť mestu Spišské Podhradie v termíne do 10.03.2022. 
Zodpovedný: Prednosta MsÚ Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
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Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Majetok: 

3. Vzájomné vysporiadanie pozemkov mesto Spišské Podhradie verzus 
FECUPRAL, s.r.o., Ľ. Štúra 17, Veľký Šariš – II. etapa 

 

 
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja odporúča MZ odkúpiť pozemky 
v celkovej výmere 229 m2 od Fecupral s.r.o.,. časti parcely KN-C 1371/1 a KN-C 1371/3 za cenu, 
za ktorú boli predané v roku 2021 spoločnosti Fecupral s.r.o. 
Mgr. Milan Blahovský 
Majetková, kontrolná a škodová  komisia navrhuje MZ schváliť odkúpenie časti parcely KN-C 
1371/1 a KN-C 1371/3 v celkovej výmere 229 m2 od spoločnosti Fecupral, spol. s r.o., Ľ. Štúra 
17, Veľký Šariš z dôvodu zriadenia prístupovej cesty ku garážam motorových vozidiel v tomto 
objekte. Komisia navrhuje odkúpenie predmetných pozemkov za cenu, za ktorú mesto Spišské 
Podhradie pozemky v roku 2021 spoločnosti Fecupral, spol. s r.o. predalo. 
Ing. Ján Lisoň 
Finančná komisia navrhuje MZ schváliť odkúpenie časti parcely C-KN 1371/1 a C-KN 1371/3 
spolu o výmere 229 m2 od spoločnosti Fecupral s.r.o., Ľ. Štúra 17, Veľký Šariš za cenu, za ktorú 
boli spoločnosti Fecupral s.r.o. v roku 2021 predané. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-B-9 
MZ schvaľuje odkúpenie pozemkov do vlastníctva mesta a to parcela KN-C 1371/9 – zastavané 
plochy a nádvoria vo výmere 139 m2 a parcela KN-C 1371/10 – zastavané plochy a nádvoria  
vo výmere  90 m2, nachádzajúce sa v k.ú. Spišské Podhradie, zapísané na LV č. 3990 od 
spoločnosti Fecupral s.r.o., Ľ. Štúra 17, Veľký Šariš za  rovnakú cenu ako to  spoločnosť Fecupral 
s.r.o. kúpila od mesta po OVS,  teda  10,6337 €/1m2 a  celkovú cenu  2 435,12 €. 
Zodpovedný: primátor Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
  
Bod č.: 10 
Správy z komisií MZ  
 
Mgr. Peter Vandraško 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie pre školstvo a šport. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Ing. Ján Lisoň 
Prečítal správu zo zasadnutia Finančnej komisie. Správa tvorí prílohu zápisnice. 
Prečítal návrh na uznesenie: Finančná komisia navrhuje MZ schváliť zaslanie upozornenia 
spoločnosti Euro Kameň, s.r.o., Štefánikova 43, Spišské Podhradie o uplynutí doby platnosti 
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nájomnej zmluvy dňa 31.12.2022 a zároveň požiadať súčasného nájomcu o vyjadrenie jeho 
záujmu o ďalšie využívanie parcely E-KN 2448 od 01.01.2023. 
Mgr. Milan Blahovský 
Vzhľadom k tomu, že platnosť nájomnej zmluvy končí k 31.12.2022 komisia navrhuje MZ s touto 
skutočnosťou a so zmenami nájomných vzťahov oboznámiť nájomcu.  
Jozef Komara 
Komisia výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja navrhuje MZ upovedomiť spoločnosť 
Euro Kameň s.r.o., Štefánikova 43, Spišské Podhradie o zmenách vlastníckych práv žiadaných 
parciel. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-B-10 
MZ schvaľuje zaslať upozornenie spoločnosti Euro Kameň, s.r.o., Štefánikova 43, Spišské 
Podhradie o uplynutí doby platnosti nájomnej zmluvy  dňa 31.12.2022 a zároveň požiadať 
súčasného nájomcu o vyjadrenie jeho záujmu o ďalšie využívanie parcely E-KN 2448 od 
01.01.2023. 
Zodpovedný: primátor Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
MVDr. Michal Kapusta 
Dobývacie právo končí v roku 2022. Do  budúceho MZ chcem aby sme rozhodli či súhlasíme 
s dobývacím právom na ďalších 10 rokov. Ja v lete pôjdem na rokovanie, bez ohľadu na to ako sa 
s tým vyrovná štát. Môj názor  je ten, nech sa  štát dohodne čo vlastne chce. Ministerstvo  
hospodárstvo dalo súhlas na vyvlastnenie  a SR sa zaviazala v roku 1993 ukončiť ťažbu. Ochrana 
prírody súhlasí s ťažbou, bol by som rád,  aby  na rokovanie ohľadom dobývacieho práva  na 
ďalších 10 rokov boli  pozvaní aj pamiatkari. My tu bojujeme o každé pracovné miesto. Môj názor 
je aby sa ťažilo ďalej podľa pravidiel štátnej ochrany prírody.  Pamiatkari by už mohli povedať 
jasne čo chcú. 
Ing. Ján Lisoň 
Podal informáciu o zasadnutí Komisie na ochranu verejného záujmu dňa 08.02.2022. Komisia 
ukončila kontrolu doručených oznámení funkcií, zamestnaní, činností a majetkových pomerov 
poslancov MZ za rok 2020 a schválila ich zverejnenie na webovom sídle mesta. Oznámenia 
všetkých 11 poslancov sú od 15.02.2022 zverejnené. 
Mgr. Milan Blahovský 
Prečítal správu zo zasadnutie Majetkovej, kontrolnej a škodovej komisie. Správa tvorí prílohu 
zápisnice. 
Jozef Komara 
Prečítal správu zo zasadnutia Komisie výstavby, územného plánu a regionálneho rozvoja. Správa 
tvorí prílohu zápisnice. 
MVDr. Michal Kapusta 
Pán Lukáš Mucha je splnomocnencom nášho okresu ohľadom cykloturistiky. Spolupracujeme 
s Prešovským samosprávnym krajom.   
Mgr. Jozef Bača 
Mám návrh pre Komisie pre školstvo a šport aby prehodnotila VZN č. 2/2020. 
 
 Uznesenie č.: MZ-02-22-A-4 
MZ berie na vedomie správy z komisií MZ. 
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Zodpovedný:  Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
Bod č.: 11 
Informácia hlavného kontrolóra  
 
Ing. Matúš Kacvinský 
MŠK získava pravidelne od mesta dotáciu  a jednou z povinností hlavného kontrolóra je aj 
kontrola príjmov a výdavkov mesta, kde patrí aj poskytovanie dotácií . V klube pôsobím ako hráč a 
poberám príjem tzv. kalorické za účasť na tréningoch a zápasoch. Futbal beriem skôr ako moju 
voľnočasovú aktivitu, aby som sa  trochu  udržal v kondícii.  Podotýkam,  že nepôsobím v žiadnej 
riadiacej, organizačnej ani kontrolnej zložke klubu. Bývalý hlavný kontrolór ma názor, že je to 
zjavný rozpor záujmov a mal by som sa vzdať členstva v MŠK.  Avšak podľa § 2 ods. 2 až 4 
zákona č. 552/2003 Z.z. o výkone práce vo verejnom záujme by rozpor záujmov nastal až v tom 
prípade, ak by zamestnanec reálne uprednostnil svoj osobný záujem pred verejným záujmom. 
Môj názor je taký, že táto opísaná situácia, môže vyvolávať pochybnosť či v budúcnosti nedôjde k 
prípadnému rozporu záujmov, súčasne platí, že samotný súbeh funkcie hlavného kontrolóra  a 
hráčskeho pôsobenia v spomínanom klube ešte rozpor záujmov neznamená.  Túto situáciu som 
konzultoval  aj s JUDr. Jozefom Tekelim, ktorý mi potvrdil,  že s istotou nejde o nezlučiteľnosť 
funkcií a tiež potvrdil správnosť môjho názoru. A iba ad hoc pri konkrétnej kontrole je hlavný 
kontrolór povinný počínať si tak, aby  vylúčil akúkoľvek pochybnosť o možnom rozpore záujmov. 
Vzhľadom na to, že ide o zárobkovú činnosť potrebujem preto súhlas MZ so spomínanou 
zárobkovou činnosťou. 
Ing. Ján Lisoň 
Na základe čoho dostávajú hráči  odmenu? Na základe dohody? Kalorické nie je odmena. 
MVDr. Michal Kapusta 
Som veľmi rád, že to hlavný kontrolór  vysvetľuje.  Bolo by dobre,  aby si si zistil, či potrebuješ 
niečo také schváliť, lebo pri voľbe hlavného kontrolóra  sme ti schválili súhlas na inú zárobkovú 
činnosť – administratívnu a sprostredkovanie finančných služieb.  Treba zistiť či kalorické sa do 
toho vzťahuje alebo nie. Pozrieme sa na to do ďalšieho MZ. 
 
Uznesenie č.: MZ-02-22-A-5 
MZ berie na vedomie  informáciu podanú hlavným kontrolórom.  
Zodpovedný:  Termín: 17.02.22 
Overovatelia:  Primátor:  
Hlasovanie  
Peter Hanigovský + Vladimír Šolc + 
Jozef Komara + Jozef Jenča + 
Štefan Faltin + Ing. Ján Lisoň + 
Mária Kaľavská + Mgr. Peter Vandraško + 
Vladimír Tomko  Mgr. Jozef Bača + 
Mgr. Milan Blahovský +       
+  = ZA   -- = PROTI   0 = ZDRŽAL SA 
 
 



17 
 

Bod č.: 12 
Rôzne  
 

- neboli podané žiadne podnety 
 
Bod č.: 13 
Záver  
 
MVDr. Michal Kapusta 
Poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie MZ. 
Rokovanie MZ bolo ukončené  o 19.10 hod. 
 
V Spišskom Podhradí dňa 17.02.2022 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Zapisovateľ  Primátor mesta 
 
 
 
 

Overovateľ  Overovateľ 

 
 
 
 
 
    ................................................ 
     Prednosta MsÚ 
           


